
Záznam zo II. zasadnutia  

Komisie kultúry, školstva a športu  

konanej dňa 20.3.2023 

 
 

Predseda komisie:   Mgr. Marián Horenský, PhD. 
 
Prítomní:                        Mgr. Pavol Popovec; Mgr. Ľubica Fedorová; Ing. Roman 

Matoušek; Iveta Adamčíková; Ing. Milan Pach; František Palkó; 
Matúš Nemec; Bc. Marián Podolinský 

 
Ospravedlnení:             Iveta Zelinková; Ing. Marcela Pavličková, PhD.; Bc. Dávid Karľa; 

Ing. Katarína Mamáková 
 
Za MiÚ:                           Mgr. Dana Dračková, PhD. 
 
Pozvaní:            
 
Hostia:     
 
Program:  

1. Schválenie programu rokovania 
2. Plnenie uznesení 
3. Uskutočnené podujatia 
4. Pripravované podujatia  
5. Informatívna správa z rokovaní MZ (oblasť kultúry, školstva a športu)                                            
6. Rôzne  
7. Záver 

 

1. Schválenie programu rokovania 

Zasadnutie komisie otvoril a viedol p. Horenský, ktorý zároveň privítal všetkých členov 
komisie. Komisia bola uznášaniaschopná. Neprítomných členov ospravedlnil. Nakoľko nik 
z prítomných nemal žiaden bod na doplnenie programu rokovania, hlasovalo sa o programe 
rokovania.  
Návrh na uznesenie č. 20230320/1: 

 „KKŠaM schvaľuje program II. zasadnutia KKŠaM.“ 
(  9   -   0  -   0  ) 

 
 

2. Plnenie uznesení 

P. Horenský informoval o uznesení, týkajúcom sa rozpočtu MČ, ktoré komisia odporučila 
schváliť. MieZ na svojom zasadnutí schválilo rozpočet pre rok 2023. Následne poprosil 
o úpravu uznesenia komisie č. 20221219/7, ktoré sa týka Plánu zasadnutí komisie. Zmena sa 
týka júnového termínu – z 5.6.2023 na 12.6.2023.   
 
 



Návrh na uznesenie č. 20230320/2: 
 „KKŠaM schvaľuje zmenu Plánu zasadnutia KKŠaM podľa predloženého návrhu.“ 

(  9   -   0  -   0  ) 
 
Návrh na uznesenie č. 20230320/3: 

 „KKŠaM berie na vedomie Plnenie uznesení KKŠaM.“ 
(  9   -   0  -   0  ) 

 
 

3. Uskutočnené podujatia 

P. Horenský informoval o zaslaných vyúčtovaniach podujatí: 
- MDŽ v Dennom centre; 
- Zbierka šatstva I. 

P. Podolinský navrhol, aby sa detské hračky zo Zbierky mohli umiestňovať na detské ihriská.  
Návrh na uznesenie č. 20230320/4: 

 „KKŠaM berie na vedomie informáciu o uskutočnených podujatiach.“   
(  9   -   0  -   0  ) 

 
 

4. Pripravované podujatia 

P. Horenský informoval o plánovaných kultúrno-spoločenských a športových podujatiach 
na najbližšie obdobie: 

- Deň čistého KVP, kde poprosil aj o aktívnu účasť členov komisie; 
- Deň detí. 

Letný festival sa presúva na obdobie začiatku mesiaca september. P. Podolinský sa 
informoval o možnosti uskutočnenia turnaja v plážovom volejbale. Na zasadnutí sa dohodlo, 
že pripraví obsahovú štruktúru podujatia. P. Popovec dal do pozornosti možnosť spolupráce 
s florbalovým zväzom.   
Návrh na uznesenie č. 20230320/5: 

 „KKŠaM berie na vedomie informáciu o pripravovaných podujatiach.“    
(  9   -   0  -   0  ) 

 
 

5. Informatívna správa z rokovaní MZ (oblasť kultúry, školstva a športu)                        

P. Horenský informoval o bodoch z ostatného Mestského zastupiteľstva, ktoré svojím 
významom bolo vhodné odprezentovať aj na KKŠaM. V materiáloch k danému bodu sa 
hovorilo o 

- udelení Cien mesta Košice v roku 2023 (jednotlivcom aj kolektívom), 
- informácii o plnení ustanovení nájomnej zmluvy spracovanú ku dňu 31.12.2022 – 

stave prípravy rekonštrukcie objektu bývalého kina Družba, 
- predĺžení doby nájmu s občianskym združením ENJOY THE RIDE o 10 rokov odo dňa 

schválenia uznesenia v Mestskom zastupiteľstve v Košiciach z dôvodu hodného 
osobitného zreteľa - Dôvod hodný osobitného zreteľa vo vzťahu k predĺženiu doby 
nájmu spočíva v tom, že nájomca – ENJOY THE RIDE zrealizuje, bude prevádzkovať, 
zabezpečovať personálne obsadenie a údržbu verejno-prospešnej stavby - 
komplexného exteriérového tréningového priestoru s názvom „Dirty park 
Drábová/Freestyle Academy“ bez nároku na rozpočet mesta Košice, a ktorý bude 



slúžiť nie len na pestovanie zdravého životného štýlu a športové vyžitie obyvateľov 
sídliska či celého mesta, ale aj trénovanie olympijskej cyklistickej disciplíny Freestyle 
BMX. 

- o predložení Žiadostí o poskytnutie príspevku Mechanizmu oprávneným žiadateľom 
Mesto Košice za účelom realizácie projektov: Cyklistická cestička Moskovská trieda – 
Toryská ul. – Štúrova ul., Košice, I. a II. Etapa a Cyklistická cestička Jána Pavla II. – 
Popradská, Košice, 

- o predložení Žiadosti o poskytnutie dotácie,  oprávneným žiadateľom Mestom Košice 
za účelom realizácie projektu s názvom „Modernizácia atletického oválu a 
vybudovanie ihriska pre malý futbal pri ZŠ Starozagorská 8, Košice, realizovaného v 
rámci programu Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry, na 
základe výzvy  č. 2022/002 vo výške celkových výdavkov projektu 750 000 EUR s DPH. 

Návrh na uznesenie č. 20230320/6: 
„KKŠaM berie na vedomie Informatívnu správu z rokovaní MZ (oblasť kultúry, školstva a 
športu).“    

(  9   -   0  -   0  ) 
 
 

6. Rôzne 

P. Matoušek informoval o priebehu prác, týkajúcich sa ihrísk K-par, ihrisko Rodinka, ako 
aj o stave príprav, súvisiacich s výstavbou skateparku.  
 
 

7. Záver 

P. Horenský na záver ukončil zasadnutie komisie a zúčastneným poďakoval za účasť 
a spoluprácu na zasadnutí komisie. 

 
                                   Mgr. Marián Horenský, PhD., v. r.  

                                                                                                                                   predseda Komisie KŠaM            
Zapísal:  Mgr. Marián Horenský, PhD. 


